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Onderwerp 
Duurzaamheidimpuls nieuwbouw bedrijfsgebouwen 

De raad van de gemeente Heerhugowaaid in vergadering bijeen op 28 juni 2012: 
Constaterende dat: de gemeente Heerhugowaard de ambitie heeft om in 2030 Energie-
neutraal te zijn. De gemeente bouwgrond in de verkoop heeft voor bedrijfsgebouwen. Het 
toepassen van energielabels bij nieuwbouw van bedrijfsgebouwen nog niet als 
vanzelfsprekend wordt beschouwd. 

Overwegende dat: gezien de economische tegenwind de verkoop van bouwgrond een 
stimulans moet krijgen. Wij daarbij de voorkeur hebben voor de bouw van energiezuinige 
bedrijfsgebouwen en dat dit aantoonbaar is middels energielabels. 

Spreekt uit: dat wij een korting op de OZB over de eerste 5 jaar, na oplevering van de 
nieuwbouw, willen geven voor de onderneming die in Heemugowaard een nieuw 
bedrijfspand realiseert in de jaren 2012,2013 of 2014. Hierbij wordt de hoogte van de 
korting bepaald aan de hand van de klasse van de energielabel waarin het bedrijfsgebouw 
valt. Bijvoorbeeld; lOC/o korting bij label A+/A++, 750A bij label A, SOPA bij B en 25% bij 
label C. Bij lagere labels geen korting. De korting is alleen aan te vragen als het 
energielabel aangetoond kan worden. 

De minder inkomsten, met een plafond van C 30.000,- per jaar, aan OZB kan gedekt 
worden uit de Reserve 713168 Duurzaamheid. 

Draagt het College op: 

1. Om te onderzoeken of een kortingssysteem op basis van de energielabel uitvoerbaar is; 
2. Om dit jaar nog een collegevoorstel met dit kortingssysteem voor te leggen aan de Raad 
vóór de raadsvergadering over de begroting 2013. / j 
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De raad van de gemeente Heerhugowaard in openbare vergadering bijeen op 28 juni 2012; 

overwegende, dat 
a. Heerhugowaard zichzelf als taak heeft opgelegd om te bezuinigen op onderhoud van 

groen. 
b. Het aanzicht ernstig verslechtert als gevolg van een gereduceerd/ gewijzigd maaibe-

leid. 

Voorts overwegende dat: 
1. Het nieuwe maaibeleid wordt gezien als een zekere mate van willekeur. 
2. Velden en percelen van hoog- tot zeer laag frequent worden gemaaid. 

Spreekt uit dat: 
I. De gemeente in overleg gaat met alle wijkpanels. 
II. In overleg met wijkpanels een herziening plaatsvindt van velden en percelen bin

nen de wijken en een bijbehorende maai frequentie wordt vastgelegd. 
III. Afgesproken frequentie van velden en percelen duidelijk binnen een wijk commu

niceren middels een flyer. 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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Burgerbelang 

De raad van de gemeente Heerhugowaard in openbare vergadering bijeen op 28 juni 2012; 

overwegende, dat 
a. Heerhugowaard zichzelf als taak heeft opgelegd om te bezuinigen op onderhoud van 

groen. 
b. Het aanzicht ernstig verslechterd als gevolg van een gereduceerd maaibeleid. 

Voorts overwegende dat: 
1. Wijkpanels draaien op vrijwilligers. 
2. Vrijwilligerswerk tot op brandweer en Hugohopper niveau voorkomt. 
3. Alles is te leren. 

Spreekt uit dat: 
I. Een geselecteerd aantal vrijwilligers opgeleid worden in het gebruik van maaivoer-

tuigen. 
II. In eerste instantie intensieve assistentie cq begeleiding zal zijn. 
III. Duidelijke afspraken gemaakt worden over frequenties en locatie van de te maaien 

oppervlaktes. 

IV. Gekeken wordt naar aansprakelijkheid en verzekeringsaspecten, 

en gaat over tot de orde van de dag. 

De ondertekenaars, 
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De raad van de gemeente Heerhugowaard in openbare vergadering bijeen op 28 juni 2012; 

overwegende, dat 
a. Het personeel van Middenwaard in toenemende mate een aanzienlijk deel van 

de beschikbare parkeerplaatsen in de omliggende wijken inneemt. 
b. De werknemers van bedrijven in de Zandhorst, die plaatselijk te weinig parkeer moge

lijkheden hebben gecreëerd, eveneens de omliggende wijken belasten met geparkeerde 
auto's. 

Voorts overwegende dat: 
1. De bovenste verdieping van de parkeergarage Middenwaard aan de Middenweg 

meestal, gedurende de werkweek, geheel of in ieder geval voor het grootste deel leeg 
staat. 

2. Het opzetten van een vergunningsstelsel en het bijhouden van ontheffingen kosten met 
zich mee brengen voor dit huis. 

3. Het aanschaffen van een vergunning voor omwonende nog steeds geen garantie geeft 
op een parkeergelegenheid voor of in de nabijheid van de woning. 

4. Het gebruik van genoemde parkeergarage momenteel ruimschoots de ruimte geeft 
voor intensiever gebruik (lees ook opbrengsten). 

Spreekt uit dat: 
I. Het overleg met de exploitant van de parkeergarage wordt opgestart om; 

a. meer gebruik van de parkeergarage te bewerkstelligen 
b. middels een gereduceerd tarief parkeren in de garage voor werknemers te 

stimuleren 
c. aparte registratie voor werknemers te realiseren 
d. minder parkeerbelasting in omliggende wijken te realiseren 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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Onderwerp: 
Windturbines/molens 

De raad van de gemeente Heerhugowaard in vergadering bijeen op 28 Juni 2012, 

Overwegende dat, 

De raad het aantal van 9 windmolens heeft goedgekeurd. 
Zowel in de structuurvisie, concept bestemmingsplan buitengebied als in het programma duurzaamheid op een 
verdekte manier windturbines zijn opgenomen. 

Verzoekt het college 

Dat bij iedere intentie tot het plaatsen van Windturbines/molens, in welke grote dan ook, die boven de afgesprokei 
aantal van 9 stuks te boven gaan, als agendapunt in de Commissie SO te behandelen. 
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Onderwerp: 
Structureel dekken salaris kosten extra jongerencoach 

De raad van de gemeente Heerhugowaard in vergadering bijeen op 28 Juni 2012, 

Overwegende dat, 

De veiligheid en overlast op straten en wijken door jongeren nog steeds te hoog is. 
Dat onze huidige jongeren coach positieve resultaten behaald maar niet op alle plaatsen te gelijk kan zijn en 
ondersteuning kan gebruiken. 

Roept het college op 

Een gedeelte van het budget van de 1 "/o garantstellingprovisie welke wij ontvangen van de HVC gedeeltelijk te 
gebruiken voor het structureel dekken van de salariskosten van een extra jongeren coach 
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J.J van der Starre 
Fractie voorzitter/.Raadslid Trots op Nederland 


